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Hei - vedlagt følger to uttalelser fra fylkesårsmøtet i Sør-Trøndelag KrF.
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Vei må ikke bli flaskehals
Nasjonal Transportplan 2010-2019 (Vedtatt på Sør-Trøndelag KrFs årsmøte 09.feb 2008)

Det er uakseptabelt at utvikling i fylket skal hindres pga
dårlig veistandard.
Rammen for investeringer på -- riksveier må derfor økes.
Dette sier Sør-Trøndelag KrF sitt årsmøte.

Prosjektene E 39 Høgkjølen  - Harrangen, RV 714 "Beinveien
heim" og Fosenvegene "ei tim' te' by' n" -- vil bedre
forholdene for næringsliv og innbyggere i -- fylket.
Trafikksikkerheten bedres og vegstandarden vil raskere
tilfredsstille næringslivets krav til fremkommelighet.
Verdiskapningen i regionen er betydelig, og vei er flaskehals
nr. 1. Slik kan det ikke være!



Trønderbanen går også sørover

Tilbudet på Trønderbanen må forbedres på strekningene
Trondheim - Oppdal/Røros.
Flere avganger, økt regularitet er de viktigste tiltakene for
at dette miljøvennlige kollektivtilbudet skal få et oppsving i
antall brukere.
I tillegg må det satses på parkeringsplasser og god
infrastruktur ved jernbanestasjonene.
Buss- og togtilbud må koordineres.

Trønderbanen har hatt en veldig positiv utvikling de siste
årene. Prosjektet "Trondheim - Steinkjer på 1 time" har et
stort potensial med tanke på arbeidsmarked, verdiskapning
og samspill i regionen.

Trønderbanen har et stort potensiale, også sør for
Trondheim.
Dagens tilbud utnytter ikke dette.
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